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PROTOKÓŁ Nr 0012.1.1.2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Skarbu 

w dniu 27 stycznia 2020r. 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 14.30 – 15.10. 
W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  zgodnie 
 z załączonymi listami obecności.  

Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Skarbu. 

4. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój  

na 2020 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru  położonego  przy  ulicy  Niepodległości  w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego 
symbolem Bz99, 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru  położonego  przy  ulicy  Libowiec  w  Jastrzębiu - Zdroju  oznaczonego 
symbolem Bz101, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów i określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 
Jastrzębskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji S.A. na lata 2022-2023”, 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze                              
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania, 

 
 Wnioski Miejskiego Zarządu Nieruchomości w sprawie umorzenia należności 

głównej, odsetkowej i kosztów postępowania sądowego oraz komorniczego  
– 5 wniosków.  
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 Pismo Polskiego Związku Hodowców gołębi Pocztowych dotyczące propozycji 
zwolnienia z podatku od nieruchomości, 

 
 Uchwała Rady Miasta Rybnik dotycząca wystąpienia  z apelem do Prezesa Rady 

Ministrów o podjęcie kompleksowych działań rekompensujących samorządom 
znaczne ubytki dochodów z tytułu m. in. Obniżenia stawem podatku PIT. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Przyjęcie protokołów z dnia 5 grudnia 2019 r. i 18 grudnia 2019 r. 
 

7. Zakończenie posiedzenia.     

 
 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Skarbu – 
Bolesław Lepczyński. Powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz 
zaproszonych gości. 
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3. – realizacja po punkcie Wolne głosy i wnioski. 
 
 
Ad. 4. 
Budżet Miasta na 2020r. 

 
 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2020 rok. 

Omówienia projektów uchwał dokonał Skarbnik Miasta Dariusz Holesz.  

 
Głosowanie radnych: 

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
2020 rok 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru  położonego  przy  ulicy  Niepodległości  w Jastrzębiu-Zdroju oznaczonego 
symbolem Bz99 

 
Projekt uchwały omówił Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru  położonego  przy  ulicy  Libowiec  w  Jastrzębiu - Zdroju  oznaczonego 
symbolem Bz101 

 
Projekt uchwały omówił Roman Foksowicz – I Zastępca Prezydenta Miasta. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów i określenie wysokości wynagrodzenia za inkaso na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 

 
Projekt uchwały omówił Skarbnik Miasta – Dariusz Holesz 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu 
Jastrzębskiego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji S.A. na lata 2022-2023” 

 
Projekt uchwały omówił Tadeusz Pilarski – Dyrektor Jastrzębskiego Zakładu Wodociągów 
i Kanalizacji  
 
Tadeusz Slawik  
Jakie są najważniejsze zadania wodociągowe i kanalizacyjne w najbliższych latach? 
 
Tadeusz Pilarski 
Sieć wodociągowa jest robiona śladami „mieszkańców, czyli idziemy za mieszkańcem, 
tam, gdzie aktualnie jest rozwój budownictwa mieszkaniowego. Jeśli chodzi o budowę 
sieci kanalizacyjnej to ulica Olszowa ze skrzyżowaniem z ulicą Rybnicką, ulica Żyzna, 
Kłosowa, Niepodległości, Traugutta, Sadowa, Jaskółcza, Okrzei, Okopowa, Pszenna, 
Grzybowa, Wyzwolenia, Okręgliki, Komuny Paryskiej. Na 19,3 km przeszło 13 km 
budujemy na terenie Jastrzębia-Zdroju. Ubywa nam około 1% mieszkańców rocznie, z 
blokowisk przeszło 1000 mieszkańców przemieszcza się na tereny domów 
jednorodzinnych.  
 
Tadeusz Sławik  
Mieszkańców miasta ubywa, a koszty stałe pozostają albo rosną, jak fundusz 
wynagrodzeń czy energia – przychodów ubywa. Wtedy w kryzysie, trzeba inwestować 
aby rozbudowywać przychody są to działania konieczne.  
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Tadeusz Pilarski 
Dlatego szczególnie inwestujemy w rozbudowę siedzi kanalizacyjnej, bo to jest nowy 
klient, który w poprzednich latach kompensował nam ubytki sprzedaży naszych usług 
górnictwu. Górnictwo z roku na rok coraz mniej potrzebuje wody, ponieważ jest coraz 
mniejsze zatrudnienie.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze                      
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania 

 
Projekt uchwały omówiła Klaudia Nietrzebka – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej 
 
Alina Chojecka 
Jakie są ceny usług w obecnie proponowanej ofercie? 
 
Klaudia Nietrzebka 
Usługa podstawowa jest 22,85zł, usługa specjalistyczna opiekuńcza 150zł na godzinę. Co 
do wysokiej ceny to wykonawca przekazał nam proste wyliczenie, z którego wynika, że 
praca z dzieckiem autystycznym wymaga kwalifikacji, które nie jest łatwo zabezpieczyć.  
 
Tadeusz Sławik  
Mam pytanie o proporcje między usługami specjalistycznymi, a podstawowymi? 
 
Klaudia Nietrzebka 
Ze specjalistycznych korzysta 3 dzieci, podstawowych około 160-170 dzieci.  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 

 Wnioski Miejskiego Zarządu Nieruchomości w sprawie umorzenia należności 
głównej, odsetkowej i kosztów postępowania sądowego oraz komorniczego  
– 5 wniosków.  

 
Wniosek nr 1 na kwotę 7 026,39 omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu 
Nieruchomości. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony wniosek. Stanowisko przyjęto 
głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Wniosek nr 2 na kwotę 13 462,47 omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu 
Nieruchomości. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony wniosek. Stanowisko przyjęto 
głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
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Wniosek nr 3 na kwotę 16 643,34 omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu 
Nieruchomości. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony wniosek. Stanowisko przyjęto 
głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Wniosek nr 4 na kwotę 21 200,18 omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu 
Nieruchomości. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony wniosek. Stanowisko przyjęto 
głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Wniosek nr 5 na kwotę 30 216,38 omówiła Beata Olszok – Dyrektor Miejskiego Zarządu 
Nieruchomości. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony wniosek. Stanowisko przyjęto 
głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
 
 Pismo Polskiego Związku Hodowców gołębi Pocztowych dotyczące propozycji 

zwolnienia z podatku od nieruchomości, 
 
Bolesław Lepczyński odczytał pismo, które Komisja przyjęła do wiadomości.  
 

 Uchwała Rady Miasta Rybnik dotycząca wystąpienia  z apelem do Prezesa Rady 
Ministrów o podjęcie kompleksowych działań rekompensujących samorządom 
znaczne ubytki dochodów z tytułu m. in. Obniżenia stawem podatku PIT. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości.  
 
Anna Hetman 
Na Zarządzie Subregionu podjęliśmy decyzję, że samorządy indywidualnie nie będą 
podejmowały takich uchwał, tylko przygotowany zostanie apel wspólny samorządów.  
 

Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Komisja odbyła dyskusję na temat terminów odbywania posiedzeń w poniedziałki,  przed 
Sesją Rady Miasta. Prezydent Miasta zwróciła uwagę, iż odbywanie posiedzeń Komisji w 
poniedziałki jest trudniejsze organizacyjnie dla Urzędu Miasta ze względu na terminy 
dostarczania dokumentów na posiedzenie, Radni stwierdzili, iż odbędą rozmowę w tym 
temacie na najbliższej Sesji Rady Miasta.  
 
Bolesław Lepczyński 
W rejonie SP-7 mieszkańcy są zbulwersowani przewracaniem koszy i ławek w weekendy, 
pomimo, iż funkcjonuje tam monitoring, nikt nie analizuje tego, nikt nie dąży do 
wyciągnięcia konsekwencji wobec sprawców, Mieszkańcy są zbulwersowani tym,. 
Szkodliwość materialna tych czynów jest mała, ale społeczna bardzo duża. Być może 
trzeba byłoby  ustawić straż Miejską i Policję pod tym kątem, aby zwrócili uwagę na to 
bo to jest bardzo ważne.  
 
Ad.3. – realizacja punktu przeniesionego z początku posiedzenia.  
Sprawozdanie z pracy Komisji Budżetu i Skarbu.  
 
Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie.  
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Ad. 6. 
Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach:  
 

 5 grudnia  2019r. 
Protokół przyjęto. 
Głosowanie radnych: za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 1. 
 
 18 grudnia 2019r. 
Protokół przyjęto. 
Głosowanie radnych: za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 

Ad. 7. 
Zakończenie posiedzenia.   
 
Z-ca Przewodniczącego Komisji – Bolesław Lepczyński podziękował wszystkim za 
przybycie, po czym zakończył posiedzenie. 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk                                  Zastępca Przewodniczącego Komisji    

Budżetu i Skarbu 
       

Bolesław Lepczyński 


